
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad Ridderkerk 

Algemene informatie 
• Vragensteller: Daan Kardol (SGP) 

• Onderwerp/vergaderstuk: Uitbreiding Gemini College 

• Vergaderdatum: 10 november 2022 

• Portefeuillehouder: Fleur Stip 

• Datum indiening vraag: 9 november 2022 

• Datum ontvangst antwoord: 10 november 2022 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Waarom is er ten aanzien van de voorgenomen uitbreiding niet gekozen om een laag op de 

huidige nieuwbouw te bouwen?  

Antwoord 1 

We hebben deze optie besproken in de stuurgroep. Het was niet meer mogelijk om een vierde 

bouwlaag te realiseren. Hiervoor waren de hoofdconstructie en het dak van het gebouw niet zwaar 

genoeg uitgevoerd. De trappenhuizen waren te smal en de brandcompartimentering niet geschikt. 

Bovendien zorgt bouwen op een school die in gebruik is, voor veel overlast en extra kosten.  
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